

Dr. Tony B. Watlington Sr., Ed.D.

អគ្គនាយក

31 សីហា 2023

ជូនចំពោះគ្រួសារមណ្ឌលសិក្សាធិការ Philadelphia,

ថ្ងៃនេះ ខ្ញុំរីករាយក្នុងការចែករំលែកព័ត៌មានថ្មីៗ និងធនធានសំខាន់ៗទាក់ទងនឹងដំណើរការជ្រើសរើសសាលារៀនសម្រាប់ឆ្នាំសិក្សា 2024-2025។ ដំណើរការជ្រើសរើសសាលាអនុញ្ញាតឱ្យសិស្សបច្ចុប្បន្ននៅមក្រៅសិក្សាដល់ថ្នាក់ទី 11 ដាក់ពាក្យសុំចូលរៀននៅសាលាស្រុកណាមួយដែលមានកន្លែងទំនេរ នៅខាងក្រៅសង្កាត់ ឬតំបន់ទឹកសម្រាប់ឆ្នាំសិក្សា 2024-2025។

ក្នុងដើមខែនេះ ខ្ញុំបានចែករំលែក [របាយការណ៍ចុងក្រោយ](#) របស់ Accenture LLP ក្នុងដំណើរការជ្រើសរើសសាលារៀនឆ្នាំ 2022-2023 របស់មណ្ឌលសិក្សាធិការ ដែលរួមជាមួយការស្រាវជ្រាវរកឃើញនិងអនុសាសន៍របស់វាអំពីការកែលម្អ។ ខាងក្រោមនេះគឺជាការចេញផ្សាយរបាយការណ៍នោះ យើងបានប្តេជ្ញាចិត្ត [អនុវត្តអនុសាសន៍ចំនួនប្រាំក្នុងចំណោមប្រាំមួយ សម្រាប់ដំណើរការជ្រើសរើសសាលារៀននៅឆ្នាំនេះ](#)។ នៅឆ្នាំនេះ យើងក៏នឹងបង្កើតដំណើរការមួយសម្រាប់សិស្ស ដែលមិនបានទទួលការផ្តល់ជូន បំពេញតាមលក្ខណៈវិនិច្ឆ័យសិទ្ធិទទួលបាន ហើយត្រូវបានចុះបញ្ជីរង់ចាំនៅសាលាទាំងអស់ដែលផ្អែកលើលក្ខណៈវិនិច្ឆ័យ និងទូទាំងទីក្រុង ដែលពួកគេដាក់ពាក្យ ដើម្បីទទួលបានការផ្តល់ជូនសម្រាប់ការដាក់នៅលក្ខខណ្ឌជំនួស។ - សាលានៅតាមទីក្រុង ដែលមាន៖

- សិស្សមានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់លក្ខណៈវិនិច្ឆ័យ
- មាននូវការទទួលបាន និង
- មិនមានបញ្ជីរង់ចាំឡើយ។

សូមពិនិត្យព័ត៌មានខាងក្រោយក្នុងពេលអ្នករៀបចំខ្លួន ដើម្បីចូលរួមក្នុងជម្រើសសាលា នៅពេលដែលវាបើកទ្វារថ្ងៃទី 15 ខែកញ្ញា ឆ្នាំ 2023។

លក្ខណៈសម្បត្តិសាលាបច្ចុប្បន្ន

លក្ខណៈវិនិច្ឆ័យដែលបានធ្វើបច្ចុប្បន្នភាពសម្រាប់សាលារៀនផ្អែកលើលក្ខណៈវិនិច្ឆ័យគឺឡូវនេះ [មានជួនភេទព័រជម្រើសសាលារៀននៅទីនេះ](#)។ ការស្គាល់លក្ខណៈវិនិច្ឆ័យនឹងជួយអ្នកធ្វើការសម្រេចចិត្តដែលមានព័ត៌មាននៅពេលដាក់ពាក្យទៅសាលារៀន ក្នុងអំឡុងពេលបង្អួចជ្រើសរើសសាលា។ អ្នកក៏អាចរកឃើញការសង្ខេបទូទៅដែលពន្យល់ពីរបៀប ដែលលក្ខណៈវិនិច្ឆ័យបានផ្តល់ជូននិងអ្វីដែលនៅដដែលនៅលើ [គេហទំព័រជម្រើសសាលារៀន](#)។ ចំណុចសំខាន់ៗមានរួម៖

- **ការវាយតម្លៃ** - ពិន្ទុល្អបំផុតក្នុងរយៈពេលពីរឆ្នាំនៅលើ ELA និងគណិតវិទ្យា PSSAs នឹងត្រូវបានពិចារណា ហើយជម្រើសនៃចំណុចកាត់ភាគរយទី 50 នៅលើ ELA ឬគណិតវិទ្យា (មិនមែនទាំងពីរ) ត្រូវបានបន្ថែម។
- **តម្រូវការពិន្ទុ** - បានផ្តល់ជូន [នៅសាលារៀនមួយចំនួន](#) ដើម្បីមានរួមពិន្ទុ As, Bs, និង 2 Cs។
- **តម្រូវការការចូលរួម** - បាន [នៅសាលារៀនចំនួន 15](#) ដើម្បីតម្រូវការទៅចូលរួម 90% (អវត្តមានមិនអនុគ្រោះចំនួន 18 ឬ តិចជាង)។ អត្រាដែលត្រូវការទៅសាលារៀនចំនួន 7 នៅតែ 95% (អវត្តមានដែលមិនមានការលើកលែងចំនួន 9 ឬតិចជាងនេះ)។

ឱកាសការចូលរួមរបស់សិស្សនិងគ្រួសារ

សាលាក្រុងជ្រើសរើសសាលា៖ សួរសំណួរនិងរៀនបន្ថែមទៀតអំពីជម្រើសសាលារៀន និងដំណើរការដាក់ពាក្យសុំ។

- **កាលបរិច្ឆេទ៖** 7 កញ្ញា 2023
ទីកន្លែង៖ George Washington Carver High School of Engineering & Science
1600 W. Norris Street, Philadelphia, PA 19121
ពេលវេលា៖ 5:00 ល្ងាច - 6:30 ល្ងាច
- **កាលបរិច្ឆេទ៖** 8 កញ្ញា 2023

ពេលវេលា: 12:00 ល្ងាច - 1:30 ល្ងាច
ព្រឹត្តិការណ៍នេះគឺជាព្រឹត្តិការណ៍និមិត្ត។ [អាចចូលប្រើសាលាក្រុងត្រង់នេះ។](#)

ត្រួតពិនិត្យសាលាក្រុងជាលក្ខណៈផ្ទាល់ខ្លួន: សួរសំណួរ និងស្វែងយល់បន្ថែមអំពីព័ត៌មានបច្ចុប្បន្ន
សម្រាប់ដំណើរការត្រួតពិនិត្យលក្ខណៈបុគ្គល (តាមរយៈហៅថា LeGare Review ឬ Impartial Review)
នៅក្នុងជម្រើសសាលារៀន។

- **កាលបរិច្ឆេទ:** 12 កញ្ញា 2023
ទីកន្លែង: High School for Creative and Performing Arts
902 S. Broad Street, Philadelphia, PA 19147
ពេលវេលា: 5:00 ល្ងាច - 6:30 ល្ងាច

- **កាលបរិច្ឆេទ:** 13 កញ្ញា 2023
ពេលវេលា: 12:00 ល្ងាច - 1:30 ល្ងាច
ព្រឹត្តិការណ៍នេះគឺជាព្រឹត្តិការណ៍និមិត្ត! [អាចចូលប្រើសាលាក្រុងត្រង់នេះ។](#)

ពិព័រណ៍សាលា Philly ឆ្នាំ 2023 K-12: ឱកាសសម្រាប់សិស្សានុសិស្ស និងក្រុមគ្រួសារក្នុងការប្រាស្រ័យ
ទាក់ទងជាមួយសាលារៀន និងកម្មវិធីនានាទូទាំងទីក្រុង សួរសំណួរ និងស្វែងយល់អំពីតម្រូវការកម្មវិធី
និងកាលបរិច្ឆេទផ្សេងៗទៀត។

ទីកន្លែង: Pennsylvania Convention Center,
1101 Arch Street
Philadelphia, PA 19107
ពេលវេលា: ថ្ងៃសុក្រ, ថ្ងៃទី 13 ខែតុលា (3:00រសៀល - 6:00ល្ងាច)
ថ្ងៃសៅរ៍, ថ្ងៃទី 14 ខែតុលា (10:00ព្រឹក - 2:00រសៀល)

ពាក្យសុំជំនួយមន្ទីរពិសោធន៍:
ក្រុមការងារជ្រើសរើសសាលារៀនកំពុងផ្តល់ជូននូវកម្មវិធីជំនួយមន្ទីរពិសោធន៍ នៅសាលារៀននានា ទូទាំង
ទីក្រុងសម្រាប់ក្រុមគ្រួសារក្នុងអំឡុងពេលបង្អួចដាក់ពាក្យសុំ។ សូមចូលទៅ [គេហទំព័រជម្រើសសាលារៀន](#)
សម្រាប់ពេលវេលានិងទីកន្លែងមន្ទីរពិសោធន៍នានាអនាគត។

ក្នុងការរំលឹកដល់គ្រប់គ្នា ដំណើរការជម្រើសសាលារៀនសម្រាប់ឆ្នាំចូលរៀន សម្រាប់ឆ្នាំ 2024-2025 បើក
ទ្វារថ្ងៃសុក្រទី 15 ខែកញ្ញា ឆ្នាំ 2023នៅវេលាម៉ោង 4:00 ល្ងាច និងបិទទ្វារថ្ងៃសុក្រទី 27 ខែតុលា, ឆ្នាំ
2023 នៅវេលាម៉ោង 11:59 ថ្ងៃត្រង់។ សូមចូលទៅ [គេហទំព័រជម្រើសសាលារៀន](#) ដើម្បីស្វែងយល់បន្ថែម
អំពីដំណើរការជ្រើសរើសសាលារៀន រួមទាំងការផ្លាស់ប្តូរបន្ថែម ដែលត្រូវបានធ្វើឡើងចំពោះដំណើរការ
នៅឆ្នាំនេះ។ ដំណើរការនេះនឹងត្រូវបានមើលខុសត្រូវដោយលោកបណ្ឌិត Jermaine Dawson
អគ្គនាយករងនៃសេវាកម្មសិក្សា។ មណ្ឌលសិក្សានិងបង្កើតមជ្ឈមណ្ឌលហៅទូរស័ព្ទជម្រើសសាលារៀន
ដោយយកចិត្តទុកដាក់ត្រឹមថ្ងៃសុក្រ ទី 8 ខែកញ្ញា។ សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែម សូមផ្ញើ
schoolselect@philasd.org យើងសុំឱ្យមានការអភ័យដល់អ្នក ដោយសារយើងកំពុងជួបប្រទះ
ការហៅទូរស័ព្ទ និងបរិមាណអ៊ីមែលធម្មតាច្រើនជាងពេលនៃឆ្នាំនេះ។

សូមអរគុណចំពោះការជឿទុកចិត្តលើការសិក្សារបស់កូនអ្នក នៅពេលដែលយើងបន្តរៀបចំពួកគេឱ្យ
ស្រមៃ និងដឹងពីអនាគតដែលពួកគេចង់បាន។

ក្នុងភាពជាដៃគូ
Tony
Tony B. Watlington Sr., Ed.D.
អគ្គនាយក
មណ្ឌលសិក្សាសាលារបស់ Philadelphia